
 
Bestyrelsesmøder i 2022: tirsdag d. 25. januar, onsdag d. 27, april, mandag d. 29. august, torsdag d. 6. oktober. Som det 
fremgår af forretningsordenen, afholdes møderne kl. 17-19, formanden kan hvis det er nødvendigt forlænge mødet til kl. 20. 

Referat af forældrebestyrelsesmøde  - BVS mandag d. 29. august 2022 kl. 17-19  
  
Deltagere: Per (leder), Anette (souschef), Stine formand (Søren/Svale), Anne Sofienæstformand 
(Hugo/Mejse og Luna/Papegøje), Mette (Vilhelm/Vibe), Christian (Herman Elias/Svale og 
Elinor/Papegøje), Kristine (Valdemar/Lærk), og Charlotte (Mathéo/Mejse)  
 
Fraværende:, Jesper Schou Nielsen (Ella/Pingvin), Stine H. (Viggo/Mejse og Rosa/Musvit), 
Marie (Sally/Kolibri), Marie (medarbejderrepræsentant/Lærk) 
  
1) Velkommen og valg af referent. 

1.  Referent: Charlotte (Mathéo/ Mejse))  
  

2. Rangordning af suppleanter efter udskiftning i bestyrelsen 
Frem til næste valg rangeres suppleanterne således:  
Charlotte Diallo-Hauge er nr. 1 
Jesper Schou Nielsen er nr. 2.  
 

3. Nyt fra ledelsen, v. Per  
a. Økonomien er god trods omstændighederne, dette skyldes dels køkkenets gode evne til 

planlægge samt personale situationen, hvor der gerne skal ansættes mere faguddannet 
personale. Det er fortsat svært at rekruttere uddannede pædagoger, hvorfor BVS fortsat 
er meget afhængige af de gode medhjælpere og vikarer. 
BVS er fyldt godt op med børn og den nuværende belægning er på over 100%. 
Kommunens sparerunde på udvalgte institutioner ser BVS ud til at gå fri af, kun de 
generelle besparelser som vedr. alle institutioner bliver også implementeret på BVS.  
 

b. Opdatering på personale/ledelse 
Ny pædagog (Malene), starter på Vibestuen pr 1/10. 
Der søges fortsat uddannede pædagoger til at besætte øvrige vikariater/faste stillinger i 
vuggestuen. 
Børnehaven er fulgt belagt med fagpersonale. 
Stillingen som afdelingsleder til vuggestuen er fortsat ikke besat. 
Desuden blev der talt om hvorledes BVS kunne profileres bedre med videoklip, positiv 
omtale i medierne samt personalets egen begejstrings omtale, for at gøre BVS til en 
mere attraktiv arbejdsplads. 
 

c. Kommende læreplanstema er Krop, sanser og bevægelse. Mere info herom udsendes af 
de enkelte stuer. 

 
4. Drøftelse af kommunikation via Aula 

a. Der er en oplevelse af, at der er meget forskel på kommunikationen på Aula stuerne 
imellem. Det officielle sæt er, at der skal skrives ud mindst 1 gang gerne 2 gange om 
ugen, med en update på dagens eller ugen gang og meget gerne med billeder. Per følger 
op på at dette fortsat udføres.  

b. Velkomstmaterialet ved opstart i BVS skal opdateres, evt. printes til barnets start samt 
lægges på websitet i pdf format, således det kan downloades til senere brug.  
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c. Datoerne for sommer og julefest skal ligeledes skrives ind i velkomstmaterialet.  
(Sommerfest er altid 2. fredag i juni og juletræsfest er 1. lørdag i december).  
 

d. Aulas mange udfordringer gør dagligdagen en udfordring for både personale og 
forældre, der er plads til forbedringer og evt. til alternative kommunikationsformer. 
Anne Sofie og Christian går videre med opgaven. 
 

5. Evaluering af sommerfesten, v. Per 
Det nye fremskudte tidspunkt til kl. 15.00 for start af sommerfesten fungerede rigtig fint 
for både børn og forældre. Dog var man nødt til, at holde de helt små børn på stuerne til 
barnets forældrene kom, for ikke at forvirre barnet omkring hvor deres forældre var.  
Der manglede bestemt ikke kage. Lyden var ikke optimal på underholdningsdelen. 
Om sommerfesten fremover evt. skal holdes i børnehavens skov i Værløse, vil være op 
til den nye bestyrelse i samarbejde med ledelsen at beslutte. 

 
6. Arrangementer og planlægning:   

a. Forældrekaffe   
Lidt tvivlende stemning for om konceptet skal forsætte, savner fremmøde fra 
forældrene. Vi drøftede derfor om forældrebestyrelsen var synlig nok, skal de måske 
fremover stå på hjørnet af Niels Ebbens vej og Vodroffsvej, fremfor under halvtaget på 
legepladsen, for at nå ud til flere forældre. 

b. Forslag om arbejdsdag i skoven og i vuggestuen 
Der talt om muligheden for, at forældre kan komme individuelt eller i små grupper på 
aftalte tidspunkter, for at udføre handyman arbejde i vuggestuen eller i skoven, for at 
assistere i de manglende pedelopgaver samt på samme tid få lidt indsigt i sit barns 
hverdag, det vil dog kræve lidt koordinering fra ledelsens side. Per drøfter denne 
mulighed med personalet. 

 
7. Planlægning af kommende fællesforældremøde og valg til bestyrelsen  

Dato for mødet torsdag d. 13. oktober 2022 fra kl. 17.30-19.30. 
Der udsendes en separat invitation med lokation for mødet. 
 
Status – hvem er på valg og hvem genopstiller 

a. Stine, Marie og Christian genopstiller ikke, og yderligere 2 ordinære medlemmer har 
forladt forældrebestyrelsen siden sidste valg, hvorfor der skal findes 5 nye ordinære 
medlemmer. 

b. Anne Sofie og Stine H. blev valgt ind sidst og er derfor ikke på valg. 
c. Mette, Charlotte, Kristine, som sidst blev valgt som suppleanter, stiller op som ordinære 

medlemmer. Der er således brug for yderligere mindst 2 kandidater. 
d. Samlet set, er  der  brug for nye medlemmer og suppleanter således bestyrelsen igen er 

repræsenteret med 7 medlemmer og 7 suppleanter.   
Anne Sofie udarbejder et invitationsoplæg. 

e. Det blev aftalt at vende tilbage til den originale afstemningsform, som finder sted ifb. 
med det årlige store forældremøde. Dermed vil der ikke være brevafstemning, som det 
var tilfælde de senest to år. En model, der blev valgt fordi det ikke var muligt at afholde 
det store forældremøde. 

Stine Laursen
Der vælges formand hvert år, så jeg synes det er mere retvisende at skrive, hvem der ikke genopstiller.
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f. Der forsøges hvervet kandidater til forældrebestyrelsen – ordinært og suppleanter – 
forud for mødet, ligesom kandidater kan melde sig på mødet. Man skal melde ind til Per, 
hvis man gerne vil stille op. 

 
 

8. Eventuelt  
 
 
Næste møde afholdes d. 5. oktober 2022 i stedet for det oprindelige planlagte tidspunkt 6. 
oktober.  


